

التاريخ:

الأفاضل الأعزاء

Ref: MSX/2025/008

Dear Sirs

Subject: Announcing the resolutions

of the board meeting.

12th Ramadhan 1446. Date:

12th March 2025.

12 مارس 2025م.

12 رمضان 1446 هـ.

الإدارة.

The Board of Directors convened for meeting No. 2/2025 on 12th Ramadhan 1446 (12th March 2025) and discussed the items listed on the agenda. The following resolutions were unanimously approved:

Mr. Abdulwahhab Al Hinai was selected as the Chairperson of the Board, and Mr. Yull Kim was appointed as the Deputy Chairperson. Additionally, Mr. Abdulhameed Al Jabri was chosen as the new Board Secretary.

Mr. Abdulwahhab Al Hinai was appointed as the Chairperson of the Nomination and Remuneration Committee, with Mr. Mahmoud Al Hashmi and Mr. Yull Kim named as committee members.

Mr. Mohammed Al Qalhati was selected as the Chairperson of the Audit and Risk Committee, with Mr. Mahmoud Al Hashmi and Mr. Mohammed Al Hashmi named as committee members.

A cash dividend of 13.8 Baisas per share will be distributed to the shareholders of the Company, as of the 12th March 2025, who are registered with the MCD. Further details can be found in a separate disclosure.

انعقد مجلس الإدارة في اجتماعه رقم 2025/2 بتاريخ 12 رمضان 1446هـ (12 مارس 2025م) وناقش البنود المدرجة على جدول الأعمال. واعتمد المجلس بالإجماع القرارات التالية:

تم اختيار الفاضل عبد الوهاب الهنائي رئيسًا لمجلس الإدارة، وعُيّن الفاضل يول كيم نائبًا للرئيس. كما تم اختيار الفاضل عبد الحميد الجابري أمينًا عامًا جديدًا

تم تعيين الفاضل عبد الوهاب الهنائي رئيسًا للجنة الترشيحات والمكافآت، وعضوين في اللجنة، الفاضل محمود الهاشمي والفاضل يول كيم.

تم اختيار الفاضل محمد القلهاتي رئيسًا للجنة التدقيق والمخاطر، وعضوبن في اللجنة، الفاضل محمود الهاشمي والفاضل محمد الهاشمي.

سيتم توزيع أرباح نقدية قدرها 13.8 بيسة للسهم الواحد على مساهمي الشركة المسجلين لدى سوق مسقط للأوراق المالية اعتبارًا من 12 مارس 2025م. للمزيد من التفاصيل، يُرجى الاطلاع على إفصاح







Yours sincerely, Abdulhameed Al Jabri, Investors Relationships Manager